

[illegible][illegible][illegible]

ለልሁ ልጅ
ፋኒኒያልጋብናል። ጋራ ጋራ
ፋኒኒያልጋብናል። ጋራ ጋራ
ፋኒኒያልጋብናል። ጋራ ጋራ
ፋኒኒያልጋብናል። ጋራ ጋራ

Qualliig Alrujaqtuqutunik Ikumadjutiit (QEC) tadjja piliqtut uukturutikhanik ukununga QEC-kut Katimajikhainun. Kuapalisitkut qiniqhiajut ikajuqturniktunik katimajikhanik pidjutuqutunik nakuujumik takujumajakhanun, ikajurumajunik, hivulqitunirmullu ajuiqhimajunik nakuujumik ikajuqtaagutununga QEC-kunun.

Ihumagilluarniaqtait uuktuqtunun maniliqinikkut pihimajunun
ajuiqhimagjunulluuniin auladjutikhanun havagvikjuanirmun.
Havakpakhimajunun ilihimajunullu havaktulqinirmun, hanaujarnirmun,
maligaliqinikkullu ihumaginiaqtaik ikajuutigitiligut. Akimajut uuktuqtunit
tikkuagtauhunqiuq pingahuni ukiuni katimajikhanut.

QEC-kut aviktughimajuni kuapaliisit hapkununga Kavamatkunun Nunavunmi. Avaliitutik atauhiinaujut ikumadjutikhanik ingniqutiqarviujut tamaini nunallaani Nunavunmi, QEC-kut pivaktut qajangnaittunik ihuaqtunik akikittunik ikumadjutikhanik.

**Uukturiami, tujudjavutin naunaijautimik titiramik
havaakhaqhirutingniklu. Tamaita Nunavut Kavamatkunni havaktiit
ilaliuqtijukhallu angiqtauhimajumik "Uqautiinnik Hilataani
Hulidjutini Titiramik" sainiqtauhimajuq Tuklimin Ministarijarnin.
Tujuutikhat pijukhat ublunga Aipuri 1, 2026.**

Megean Ward
Ataniqarvingmi Tutqikhaiji
Qulliq Alrujaqtuqtunik Ikumadjutiit
Qaritaujakkut: mward@qec.nu.ca

Quilliq Energy Corporation (QEC) is currently accepting applications for the QEC Board of Directors. The corporation is looking for dedicated members with the vision, passion, and leadership skills to make a positive contribution to QEC.

Special consideration will be given to applicants with financial designations or experience in the energy industry. Backgrounds in human resources, engineering, and legal will also be considered an asset. Successful candidates will be appointed for a three-year term.

QEC is a territorial corporation owned by the Government of Nunavut. As the sole generator and distributor of electricity across the territory, QEC is committed to supplying safe, reliable and affordable energy.

To apply, please submit a cover letter and resume. All Government of Nunavut employees must also include an approved "Disclosure of Outside Activity Form" signed by your Deputy Minister. The submission due date is April 1, 2026.

Megean Ward
Executive Services Coordinator
Qulliq Energy Corporation
Email: mward@qec.nu.ca

La SÉQ accepte actuellement les candidatures pour son conseil d'administration. Elle est à la recherche de membres dévoués ayant les idées, la passion et les compétences en leadership nécessaires pour l'enrichir.

Une attention particulière sera accordée aux candidates et candidats ayant un titre professionnel en finance ou de l'expérience dans l'industrie énergétique. Des connaissances en ressources humaines, en mécanique et en droit constitueront également un atout. Les personnes retenues seront nommées pour un mandat de trois ans.

Le gouvernement du Nunavut est propriétaire de la SÉQ qui est une société territoriale. La Société, la seule à générer et à distribuer de l'électricité dans tout le territoire, s'est engagée à fournir une énergie sûre, fiable et abordable.

Pour postuler, veuillez envoyer une lettre de motivation et un curriculum vitae. Tous les employé(e)s du gouvernement du Nunavut doivent également joindre un « Formulaire de divulgation d'activité externe » signé par leur sous-ministre. La date limite de soumission des demandes est le 1 avril 2026.

Megean Ward
Coordonnatrice des services à la direction
Société d'énergie Quilq
Courriel : mward@qec.nu.ca